

Referat for divisionsledelsesmøde i Vestskov division d. 11-03-2025

Sabine, kl. 19-21:00

Deltagere: Jonas Henriksen, Andreas Jacobsen, Sabine, Daniel Brøndby, Andreas Fich, Jørgen Skorstengaard

1. Valg af referent
 - a. Jonas Henriksen
2. Grenene rundt
 - a. Der er ikke blevet ført referat af dette punkt
3. Temadag marts
 - a. Status
 - i. 21 tilmeldte
 - ii. 4 fra divisionsledelsen møder op
 - iii. Beredskabet har kun udstyr til at have 16 personer på et hold
 - b. Handlingspunkter
 - i. Jørgen henter frokost og sodavand
 - ii. Vi skal sørge for kaffe
4. Divisionsrådsmøde 2025
 - a. Status
 - i. Indkaldelse skal udsendes senest d. 16. marts
 - b. Handlingspunkter
 - i. Jonas udsender indkaldelse
 - ii. Daniel laver et opslag på facebook om divisionsrådsmøde d. 24. marts
 - iii. Divisionsledelsen spiser sammen hos Andreas inden divisionsrådsmødet, kl. 17:30 Jernbane alle 5, 2630 Taastrup
 - iv. Jørgen sender forslag om budget og tilsigtet kassebeholdning til Jonas
 - c. Forslag fra divisionsledelsen

- i. Hæve divisionens tilsigtede kassebeholdning til 60.000 - 80.000 kr. (Det er vurderet at der af hensyn til øget aktivitet skal være flere likvider for at kunne dække sporadiske udgifter til aktiviteter)
 - d. Diskussionspunkter
 - i. Mulighed for divisions hytte
 - ii. Spejder sport kommer forbi og snakker i 5 minutter
- 5. Evt.
 - a. Vækstafteften afholdt af korpset
 - i. Korpset vil i led af deres vækststrategi afholde vækstafteften for divisionens grupper. Nærmere herom skal aftales med korpset.
 - b. Kommende datoer
 - i. d. 23 marts 2025, temadag.
 - ii. d. 7. april 2025 divisionsrådsmøde, Poppel Alle 12, 2630.

Divisionsledelsesmøde efter divisionsrådsmødet aftales i den nye divisionsledelse i forlængelse af divisionsrådsmødet.